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Afwezig  FvD  

 
1. Opening en mededelingen 
 
Welkomstwoord door dhr. Wallinga en mw. Uz Cera (Buurthuis Beien).  
 
Voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Voorzitter bedankt Buurthuis Beien voor 
het beschikbaar stellen van de locatie voor deze vergadering.  
 
 
Afmeldingen/vervangingen: 
-  
 
a. Vaststelling agenda -> De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
b. De leden nemen kennis van het verslag van 11 februari 2024. 
 
c. mededelingen stadsdeelwethouder & stadsdeelmanagement 
 
Mededelingen Wethouder 
 
PFAS in de Hesbeek 
In het oppervlaktewater op en rond de voormalige vliegbasis Twenthe zijn vorig jaar verhoogde PFAS-
concentraties aangetroffen. Hoewel er geen directe gezondheidsrisico’s zijn (zolang geen sprake is 
van het langdurig consumeren van vis in een hoeveelheid van meer dan 2 kg per dag), blijft het advies 
om geen vis uit de beken te consumeren. 
De gemeente Enschede en haar partners (Waterschap, Provincie) laten aanvullend onderzoek 
uitvoeren naar de herkomst en verspreiding van PFAS. Dit onderzoek wordt uitgevoerd door een 
extern bureau en start binnenkort. Het omvat het nemen van water- en bodemmonsters. Direct 
omwonenden en perceeleigenaren worden geïnformeerd. Ook dorpsraad en noabers krijgen bericht. 
Grove planning: de onderzoeksresultaten worden voor de zomer verwacht, waarna verdere stappen 
worden bepaald. 
 
Gezondheidscentrum Lonneker 



 

Een goed voorzieningenniveau, waaronder toegankelijke en toekomstbestendige zorg, is van groot 
belang voor Lonneker. De gemeente heeft zich daarom ingezet om de mogelijkheden voor clustering 
van medische voorzieningen (huisarts, fysio en apotheekuitgifte) te onderzoeken. Dit heeft, mede op 
initiatief van de voormalige huisarts in Lonneker, geleid tot gesprekken over en onderzoek naar een 
gezondheidscentrum aan de Schuttekamp. 
Inmiddels hebben de nieuwe huisartsen in Lonneker besloten om zich te richten op een mogelijke 
renovatie van het huidige pand aan de Dorpsstraat in plaats van te verhuizen. Dit besluit sluit aan bij 
hun visie op zorgverlening en waarborgt de continuïteit van medische zorg in het dorp. De gemeente 
respecteert deze keuze en ziet hierin een duurzame oplossing voor de huisvesting van de huisarts en 
het apotheekuitgiftepunt. Bovendien ontstaat er duidelijkheid voor alle betrokkenen. 
Met deze duidelijkheid vervalt de noodzaak om nu een gezondheidscentrum aan de Schuttekamp te 
realiseren. Dit terrein blijft wellicht beschikbaar voor toekomstige ontwikkelingen, zoals woningbouw. 
Maar daarover zal op een later moment een apart besluit moeten worden genomen. De gemeente 
blijft in gesprek met zorgverleners en andere betrokkenen om ook in de toekomst goede medische 
voorzieningen in Lonneker te waarborgen. 
 
Aanpak afvalproblematiek Twekkelerveld 
Deze week starten werkzaamheden rondom het milieuplein bij het winkelcentrum Twekkelerveld. We 
gaan dit plein vergroenen en maken het minder aantrekkelijk om afval bij te plaatsen. Daarnaast wordt 
er op korte termijn een camera geplaatst, zodat er beter gehandhaafd kan worden op illegale 
dumpingen.  
Ook krijgt Twekkelerveld op twee plekken in de wijk een containertuin. Dit is een kleine tuin rondom 
een afvalcontainer, gemaakt van gerecycled plastic en gevuld met bloemen, planten en kruiden. Dit 
zorgt niet alleen voor meer groen, maar draagt ook bij aan een mooiere straat. Op 2 april staat de 
opening gepland.  
 
Wedstrijd FC Twente – Almere City 
Wat is er nog mooier voor de wethouder en stadsdeelmanager dan op een zondag alleen naar een 
voetbalwedstrijd van FC Twente in de skybox gaan? Natuurlijk om dit te combineren met een groep 
actieve buurtbewoners. De wedstrijd tegen Almere City hebben we samen met een aantal jongeren en 
betrokken vaders uit Twekkelerveld en twee jongerenwerkers bekeken. Wat een gave ervaring, een 
aantal was nog niet eerder in het stadion geweest. En tevens was het een mooi moment om goede 
gesprekken met elkaar te hebben en de verbinding met elkaar te maken.  
 
Kompas 
Elkaar ontmoeten, samen koken, dansen, muziek maken, yoga en allerlei cursussen: dat is wat de 
bewoners graag willen gaan doen als Wijkcentrum het Kompas straks af is.   
De afgelopen twee weken hebben in het teken gestaan van het ophalen van de wensen van de 
bewoners voor het Kompas. Dit gebeurde via een enquête op JijmaaktEnschede.nl en een campagne 
bij Winkelcentrum Deppenbroek.  
In de enquête konden inwoners ook hun voorkeur voor de inrichting aangeven. De meerderheid koos 
voor het thema 'natuur'. Dit gaan we straks terugzien in het nieuwe Kompas. 
Meer dan 300 inwoners hebben de enquête ingevuld en maar liefst 100 inwoners hebben aangegeven 
te willen helpen bij het organiseren van activiteiten. Een mooie opbrengst waar de coördinator van het 
Kompas na de zomer mee aan de slag kan gaan.  
 
Maak het mee in Noord  
De komende maand staand er ook wat leuke openingen op de planning. Op zaterdag 12 april wordt 
de nieuwe educatieruimte van de Lonneker Molen geopend. Een mooi moment om een kijkje te 



 

nemen in deze ruimte waar jaarlijks ongeveer duizend basisschoolleerlingen uit Enschede uitleg 
krijgen over het proces “Van Akker tot Bakker”. En neem dan gelijk wat van de pannenkoekenmix uit 
de winkel mee! 
Een week eerder, op zaterdag 5 april, heropent Sprakel in het Bos. Van Doorn & Doorn, een bekende 
in Noord, heeft Sprakel in het Bos overgenomen. We hopen dat ze een blijvende toevoeging aan het 
buitengebied van Noord zijn.  
 
 
Mededelingen Stadsdeelmanagement 
 
 
d. aandachtspunten- en toezeggingenlijst 
Lijst is bijgewerkt 
 
Spreekrecht: 
1. Dhr. A. van der Meer, namens Vereniging Behoud Twekkelo, inzake overlast Kennispark en 
Carmeetings  
 

• Reactie Wethouder Kampman: We gaan in gesprek met de Vereniging Behoud Twekkelo 
om te kijken wat er verder nog kan worden gedaan.  

• Reactie Wethouder Kampman: Het is belangrijk om twee zaken uiteen te trekken. De 
oorspronkelijke overlastmeldingen gingen over carmeetings bij de Grolsch Veste. Zo staat dit 
onderwerp ook op de aandachtpunten- en toezeggingenlijst omschreven. Om dit tegen te 
gaan zijn er, zoals u zelf al aangaf, meerdere aanpassingen gedaan op het terrein. Er zijn 
meerdere slagbomen geplaatst, de bisschopskappen zijn doorgetrokken en er is een 
zaksloot/greppel gecreeërd rondom de parkeerplaatsen P3 en P4. En gelukkig hebben deze 
aanpassingen het gewenste succes. Sinds deze aanpassingen hebben er namelijk geen 
carmeetings meer plaatsgevonden op het parkeerterrein bij FC Twente. 
In de tussentijd zijn er echter nieuwe meldingen binnengekomen, met name over 
geluidsoverlast door motoren. Dit is een ander en complexer probleem, omdat motoren door 
hun flexibiliteit moeilijker te weren zijn. Toch proberen we het terrein ook voor motoren zo 
onaantrekkelijk mogelijk te maken. De zaksloot draagt hier bijvoorbeeld aan bij. Tegelijkertijd 
moeten we realistisch blijven: fysieke maatregelen kunnen niet alle overlast volledig 
voorkomen, tenzij we het hele gebied zouden afsluiten met hekken, wat uiteraard geen 
wenselijke oplossing is. 
We blijven het effect van de maatregelen monitoren en als we kansen voor verbetering zien 
dan pakken we die op.  

• Reactie Wethouder Kampman (n.a.v. inbreng dhr. Helfrich, D66): Volgende keer 
portefeuillehouder vragen om deel te namen aan de commissie Noord om dit onderwerp in de 
diepte te bespreken. (Voorzitter: het liefst voor de zomer op de agenda).  

 
 
e. mededeling wijkraden 
- 
 



 

2. Rondvraag 
 
Spreekrecht: 
 Mw. R. Schmidtkunz en A. Nielen - Kaal, inzake parkeergedrag rondom R.K.S.V. EMOS 
 

• Reactie Wethouder Kampman: Oplossingsrichtingen zijn interessant en worden 
meegenomen naar de gesprekken met stadsdeel.  

• Reactie Wethouder Kampman: We zijn bekend met de overlast en zetten hier ook actief op 
in. De twee afgelopen weekenden hebben we gehandhaafd. Op zaterdag 15 maart zijn we 
aan het eind van de ochtend en in de middag langs geweest. We hebben vijf waarschuwingen 
gegeven. Afgelopen zaterdag is handhaving wederom op locatie geweest en zijn twee 
waarschuwingen uitgedeeld aan fout geparkeerde automobilisten.  
De beperkte capaciteit van handhaving moet in het weekend verdeeld worden over heel 
Enschede, dat zorgt ervoor dat we niet altijd bij EMOS staan.  

 
 
 
3. Beeldvormend: Verantwoording wijkbudgetten 
 
De wijkbudgetcommissies in Enschede leggen in het voorjaar verantwoording af over de bestedingen 
van het voorgaande kalenderjaar. De verantwoording bestaat uit twee onderdelen.    
A. De financiële verantwoording aan het college: Dat is inmiddels gedaan en is akkoord  
bevonden   
B. De inhoudelijke verantwoording aan de stadsdeelcommissie.  
   
Om op inhoud betrokken te blijven wordt het komende jaar op verschillende manieren invulling  
gegeven aan de verantwoording van wijkbudgetcommissies aan de stadsdeelcommissies. Dit gebeurt 
door bezoek aan locaties, filmpjes, presentaties en in gesprek gaan met elkaar.   
   
De stadsdeelcommissie wordt gevraagd om op basis van de schriftelijke verantwoording en de  
presentaties van een aantal initiatiefnemers akkoord te gaan met de bestedingen 2024.   
Bij akkoord van de stadsdeelcommissie wordt de subsidie wijkbudgetten 2024 officieel vastgesteld en 
de beschikkingen van de subsidieaanvragen 2025 verstuurd.    
 
Er zijn twee initiatieven uitgenodigd om een toelichting te geven, middels presentaties: 
 
1. Ben Floor. Idee: zonnewijzer in Twekkelerveld 
 
2. Clemens Jongma. Idee: Schrikkelfestival. 
 
De stadsdeelcommissie is op basis van de schriftelijke verantwoording akkoord met de 
bestedingen van 2024.  
 



 

4. Beeldvormend: Jaarplan Incluzio  
 
Incluzio is ruim één jaar aan de slag met het welzijnswerk in stadsdeel Noord. Mischa Baksteen, 
teamcoach, neemt ons mee langs de grote lijnen waaraan Incluzio werkt. Marijn Heinemans, 
buurtwerker, vertelt ons hoe hij dit in de praktijk brengt in enkele buurten van stadsdeel Noord.  
 
Aanwezig Mischa Baksteen, Marijn Heinemans, Gusta Benders en Karin van Keulen (Incluzio)  
 
 
5. Beeldvormend: Kansrijk Enschede in Noord  
 
Wat betekent de kansrijke start voor Enschede-Noord? Hans Koier, afdelingshoofd Beleid 
Bestaanszekerheid en Wonen en Femke Zeelte, beleidsadviseur Leren Subsidies en Contracten, 
nemen de raadsleden mee in de ontwikkelingen. En hoe pakt dit uit in de praktijk? Over de ervaringen 
tot nu toe komen Truus Pleiter, directeur OBS Roombeekschool en Thomas Schulte, directeur De 
Zevenster en Paulusschool meer vertellen. 
 
Middels een presentatie is de stadsdeelcommissie geïnformeerd over Kansrijk Enschede in Noord. 
 
6. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen. De volgende vergadering vindt plaats op 
20 mei 2025  
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